

Dagsorden Bestyrelsesmøde d. 15/5-23 kl.19

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen (HSP), Bo Pedersen (BP), Jeannette Würtz (JW), Per Andersen (PA), Jens Dalsgaard Hansen (JDH), Jette Caludann (JC), Jesper Rasmussen (JER), Per Nielsen (PN), Jan Schunck (JS)

Fraværende:

Referent: JW

Ordstyrer: PN

1. Godkendelse af dagsorden (kl. 19.00)

Godkendt

2. Opfølgning (kl. 19.00-19.20)

a. Status på "giv en gave" projekterne.

Der er rykket ved leverandøren.

b. Det skal beslattes om DGK skal være medlem af DGI, ud fra oplæg ved sidste bestyrelsesmøde.

Der ønskes ikke medlemskab på nuværende tidspunkt – HSP meddeler DGI dette.

c. Status på malerhold

Der er ikke kommet nogle frivillige hertil, hvor PN har lavet aftale med Landsbypedellerne – dette er en gratis ordning, hvor vi alene betaler for materialerne.

d. Status på golf-ring 2024

Der er basis for udarbejdelse af den golf-ring med omkringliggende klubber, ud fra de undersøgelser der pt. har været - der arbejdes videre hermed – JS sætter møde op med eventuelle samarbejdsclubber

e. Strategidag med DGU d. 26/5, hvem fra bestyrelsen deltager. Sommerfest med personalet efterfølgende.

Der er afbud fra BP, JDH og JS

f. Sponsormatch d. 16/6 - hvem deltager fra bestyrelsen?

PN, JS, BP, HSP, JR, JC, JDH, JW

JW lave velkomsttale måske en sang, som hele bestyrelsen fremlægger

3. Økonomi (kl. 19.20-19.50)

- a. Status på budget, se vedhæftet rapport

Budget og forbrug viser et lille underskud i de første 4 måneder, men der er en formodning om, at dette skyldes en kold april, hvor der ikke er greenfee indtægter som forventet, samt at budgetperiodiseringen fraviger det faktiske – der er således strukturel balance pt.

- b. Evaluering af GJG økonomisk

Der er et overskud på 25.000

Der er enighed om, at de dage der er efterspurgt i foråret 2024, er for tidligt – der arbejdes for en periode i efteråret 2024.

4. Forslag om salg af greenfee pakker for at tiltrække flere greenfee spillere (19.50-20.00)

- a. Greenfee pakke. Evt. 4 greenfee billetter – 4 x dagens ret + øl eller vand - 995,-

Tilbuddet laves i juli 2023 – Opgaven løses i praksis af kontoret – SoMe, annonce i Midtvestsyssel avis – der laves flyers til sponsormatchen herom – JC og PN ser på materiale hertil

- b. Billigere greenfee i sommerferien

Uge 29 kr. 100,- i greenfee for alle - PN

- c. Differentierede greenfeepriser

PN kommer med forslag

5. Personale (lukket punkt) (kl. 20.00-20.40)

6. Henvendelse fra B&O omkring Gunstart fremadrettet (kl. 20.40-21.10)

Der har været mellem 9 og 20 deltagere til B&O om tirsdagene, hvor der har været blokeret 64 tider. Hovedparten af deltagerere er ikke begyndere.

Det nuværende udvalg har meddelt, at hvis de ikke får gunstart, vil de ikke længere stå for B&O – dette tages til efterretning, og en enig bestyrelse er indstillet på, at der skal findes en anden løsning for integration af nye medlemmer.

Der er enighed om, at B&O skal køre efter de regler der er for alle andre KIK'er. De har været max 20 spillere, hvorfor der ikke er grundlag for blokeringer til gunstart hver tirsdags.

En enig bestyrelse fastholder tidligere beslutning herom.

7. Samarbejdsaftaler med Aalborg Håndbold og Aalborg Pirates fremadrettet (kl. 21.10-21.45)

- a. Udgifter og muligheder

Bestyrelsen ønsker at anvende markedsføringsressourcen på anden måde.

8. Evt. (kl. 21.45-22.00)

- a. Flex udland (JW)

Dette udarbejdes på samme vilkår som Long Distance, men for udlændinge med hjemmeklub i udlandet.

- b. Frivillige møde (PA)

PA opfordrer alle til at få opdateret hjemmesiden for hvad angår deres udvalg.

- c. Klubmesterskaberne og vores interne turneringer skal der reklameres meget mere for end der har været tilfældet de sidste år.

- d. Golfstander – proces

- e. Der er udfordringer med den nuværende stander, både med, at der kan tages varer uden der betales, at der sker betaling uden vi kan registrere hvem og hvordan der er betalt.

Der er enighed om, at vi er nødsaget til at prioritere denne, og at den skal rykkes op i fondsansøgningsprocessen - JER undersøger mulighederne snarest.

- f. Oprydning mødelokale

Chris fjerner hylderne, Nikolaj tager de ting han ønsker, og PA sørger for, at resten smides væk

- g. Åbent hus – cafeen den 20. Maj 2023 fra 13.00 - 16.00

Opfordring til at alle fra bestyrelsen der har mulighed, møder op og støtter op herom

- h. Regeludvalg (Lukket punkt)

BP, JS, Peter Trend og Janne Bak

Hunde skal være i snor, de må ikke færdes på greens, og man skal rydde op efter sig selv.

Der skal laves klare regler for Buggy kørsel.

- i. El-standere

Det tilbud vi tidligere har fået på en løsning der var udgiftsneutral, er nu blevet med betaling – JER arbejder videre med en udgiftsneutral løsning.

- j. Forsikringer

Der kommer tilbud en af de nærmeste dage på - JER sender rundt herom